

扭工字防浪块模具 防浪块模具 防浪块钢模具

产品名称	扭工字防浪块模具 防浪块模具 防浪块钢模具
公司名称	河北宏旭模具制造有限公司
价格	550.00/件
规格参数	产地:河北保定 加工能力:每天 运输方式:物流
公司地址	河北省保定市莲池区东金庄乡后辛庄村
联系电话	15720001423 15720001423

产品详情

防浪石模具又叫缓冲石模具、消浪石模具，缓冲石模具。防浪石模具是一种用于沿海地区和近海地区安全防护的模具。由于形状特殊，预制块大，普通厚度的钢板承压比较差，一般3或4块厚板，5根以上肋骨制作防浪石模需要加厚材料。防浪石促进海洋底栖生物的生长，缓冲海洋底栖生物中的波浪。防浪块钢模具具有多种形状，包括空心防浪块钢模具、扭王字防浪块钢模具、四角锥防浪块钢模具、交叉体防浪块钢模具

、三柱体防浪块钢模具、六角锥防浪块钢模具、四角空心方钢模具、空心四面体防浪块钢模具等Waveproof stone mold is also called buffer stone mold, wave-absorbing stone mold, buffer stone mold. Breakstone mould is a mould used for safety protection in coastal areas and offshore areas. Due to the special shape, the prefabricated block is large, the pressure bearing of the steel plate of ordinary thickness is relatively poor, generally 3 or 4 thick plates, more than 5 ribs to make the waveproof stone mold needs thickened materials. Breakbreaks promote the growth of marine benthic organisms and buffer waves in marine benthic organisms. Waveproof block steel molds come in a variety of shapes, including hollow waveproof block steel molds, twisted king-shaped waveproof block steel molds, quadrangular cone waveproof block steel molds, cross body waveproof block steel molds, three-cylinder waveproof block steel molds, hexagonal pyramid waveproof block steel molds, square corner hollow square steel molds, hollow tetrahedral waveproof block steel molds, etc